
 

 

 

 

Protokoll fört vid Grains ordinarie årsmöte den 2 februari 2025 via Zoom 

 

 
§ 1. Justering av röstlängden.  Bilaga.1 

Röstlängden justerades till 27 röstberättigade medlemmar. 

 

§ 2. Val av ordförande för mötet. 

Thomas Uneholt valdes till ordförande för årsmötet 2025 

 

§ 3. Styrelsens anmälan om protokollförare vid mötet. 

Styrelsen anmälde Inger Gelius till protokollförare. 

 

§ 4. Val av två justeringsmän tillika rösträknare, som tillsammans med mötesordföranden skall 

justera protokollet. 

Till justeringspersoner tillika rösträknare valdes Carina Lindholm och Gunilla Kock-Hansson att 

justera dagens protokoll 

 

§ 5. Beslut om närvaro- och yttranderätt förutom av klubbens medlemmar. 

Årsmötet beslöt att Thomas Uneholt som inte är medlem får närvaro- och yttranderätt på Grains 

årsmöte 2025 

 

§ 6. Fråga om mötet blivit stadgeenligt utlyst. 

Årsmötet beslöt att mötet blivit stadgeenligt utlyst, men poängterade att handlingarna kommit försent 

till medlemmarna, vilket styrelsen beklagar. 

 

§ 7. Fastställande av dagordningen. 

Dagordningen fastställdes som den ligger, med tillägg att öppnande av mötet borde ligga som punkt 1 

 

§ 8. Styrelsens årsredovisning, balans- och resultatredovisning, redogörelse för arbetet med 

avelsfrågor samt revisorernas berättelse. 

Verksamhetsberättelsen med balans- och resultaträkning föredrogs. Många frågor ställdes till 

styrelsen, särskilt gällande verksamhetsårets kraftiga underskott.  

 

Klubbens ordförande och representanter från arbetsgrupperna RKG redogjorde för arbetet med 

avelsfrågor.  

 

Revisor Jörgen Oinonen anslöt till mötet. (Endast närvaro- och yttranderätt) 
 

Revisorernas berättelse föredrogs. Diskussioner uppkom då revisorerna inlämnat varsin 

revisionsrapport då de inte var överens. Därefter ansåg årsmötet att handlingarna var genomgångna 

och lades till handlingarna. 

 

§ 9. Fastställande av balans- och resultaträkning samt beslut om enligt dessa uppkommen vinst 

eller förlust. 

Årsmötet beslutade att fastställa balans- och resultaträkning. Årsmötet beslutade vidare att årets 

förlust på 27 914,14kr balanseras i ny räkning 

 

§ 10. Styrelsens rapport om de uppdrag föregående klubbmöte givit till styrelsen. 

Det fanns inga. 

 

 

 

 



 

 

 

 

§ 11. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen. 

Med anledning av att en revisor föreslaget att ej bevilja styrelsen ansvarsfrihet för det gångna 

verksamhetsåret redogjorde mötesordföranden vad ett beslut om att inte ge styrelsen ansvarsfrihet 

innebär. Mötet beslutade enhälligt att bevilja styrelsen ansvarsfrihet. Årsmötet påtalade vikten av att 

den nya styrelsen tar till sig revisorernas synpunkter gällande budget, ekonomiska beslut samt 

uppföljning av ekonomin. 

 

§ 12. a. Beslut om styrelsens förslag till verksamhetsplan. 

Förslag till verksamhetsplan för 2025 föredrogs. Mötet beslutade i enlighet med förslaget med 

tillägget om att en flik med avel skulle läggas till på hemsidan. 

 

b. Beslut om avgifter för kommande verksamhetsår (2025) 

Styrelsen föreslog oförändrade avgifter. 250 SEK för huvudmedlem, 50 SEK för 

familjemedlem och 75 SEK för valpköparmedlemskap. 

Mötet beslutade att följa styrelsens förslag. 

 

c. Beslut om styrelsens förslag till rambudget. 

Rambudgeten föredrogs. Mötet beslutade att följa styrelsens förslag. Föreslogs att styrelsen 

utvärderar nödvändigheten att använda Reduca med tanke på kostnader 

 

§ 13. Val av ordförande, ordinarie ledamöter och suppleanter i styrelsen enligt § 8 samt beslut 

om suppleanternas tjänstgöringsordning.  

Mötet beslutade att styrelsen under verksamhetsåret ska bestå av ordförande, fyra 

ledamöter och två suppleanter. 

 

Mötet beslutade att välja Inger Gelius till ordförande i ett år (2025) 

Mötet beslutade att välja ordinarie ledamöter för en tid av två år Anette Ersson 2 år nyval, Tina 

Davidsson nyval 2 år, samt Tomas Martinsson fyllnadsval 1 år, Cherry-Chelsea Ness, fyllnadsval 1 år. 

 

Mötet beslutade att välja till suppleanter för en tid av ett år Camilla Oldby och Ellinor Forsberg. 

Suppleanternas tjänstgöringsordning; Camilla Oldby 1, Ellinor Forsberg 2. 

 

§ 14. Val av två revisorer och två revisorsuppleanter enligt § 9 i dessa stadgar. 

Mötet beslöt att välja Kerstin Nygårds och Yvette Charlesdotter samt  

suppleanter Johanna Sundell och Malin Åberg ett år vardera. 

 

 

§ 15. Val av valberedning enligt § 10 i dessa stadgar. 

Mötet beslöt att välja sammankallande Erik Norgren 1 år och Ullis Sundell 1 år,  

1 st vakans. 

 

§ 16. Beslut om omedelbar justering av punkterna 13 – 15. 

Mötet beslutade om omedelbar justering av §§ 13 – 15.  

 

§ 17. Övriga ärenden som av styrelsen hänskjutits till klubbmötet eller som senast 21 dagar före 

klubbmötet anmälts till styrelsen. Anmälan av sådant ärende skall vara skriftlig. Till ärendet skall 

styrelsen för behandling av klubbmöte avge utlåtande och lämna förslag till beslut. 

Väcks vid ordinarie klubbmöte förslag i ett ärende som inte finns medtaget under punkt 17 kan, om 

klubbmötet så beslutarärendet tas upp till behandling men inte till beslut. 

 

 

 

 

 



 

 

 

Motion nr 1 Viktoria Kubalski/ bilaga 3 

Styrelsen yrkade avslag till motionen. Mötet beslutade att avslå motionen 

 

Motion nr 2 Ellinor Forsberg/ bilaga 4 

Styrelsen menade att motionen var besvarad enligt styrelsens förslag. Mötet beslutade att motionen 

var besvarad. 

 

 

§ 18 Mötets avslutande 

Årsmötesordföranden tackade för ett väl genomfört årsmöte och lämnade 

över klubban till klubbens nyvalda ordförande Inger Gelius som tackade 

årsmötesordföranden och medlemmarna för förtroendet. 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Inger Gelius 

 

Justeras  

 

 

Thomas Uneholt 

 

 

Carina Lindholm 

 

 

Gunilla Kock-Hansson 
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Bilaga 1 

Röstlängd vid Grains årsmöte 2 februari 2025 
 

 

Namnen borttagna pga GDPR 

 

 

 

Bilaga 2 

 

Motion1/2025 Motion till VF  

 

Jag yrkar på att denna motion skickas vidare till vinthundsfullmäktige.  

 

Ändring av hur svenska vinthundsklubbens medlemmar blir anslutna till rasklubbarna.  

 

Syfte:  

• Att få fler medlemmar i de olika rasklubbarna så att fler kan få upp ögonen för det 

som görs och efterfråga det som inte görs.  

• Att få fler som kommer på rasspecialer.  

• Att få fler som känner sig välkomna att hjälpa till vid de olika arrangemangen.  

• Att få mer information från fler ägare till RAS arbetet.  

Att förbättra ekonomin i rasklubbarna  

 

 

Alternativ nr 1  

 

 

• Att när du blir medlem i din rasklubb ingår även medlemskap i SvVk. Du betalar 

bara medlemsavgift till din rasklubb men får då även tillgång till svenska 

vinthundsklubbens utställningar och LC proven. Detta alternativ används av flera 

specialklubbar som tex Svenska schnauzer-pinscher klubben VEM ÄR MEDLEM I 

SSPK? Jo alla som är medlem i någon av våra fem rasklubbar är också medlem i 

SSPK, två klubbar till priset av en! Svenska molosser och herdehundklubben Välj 

den rasklubb du är intresserad av och lös ditt medlemskap där, så blir du 

automatiskt medlem i SMHK och får tillgång till de aktiviteter som klubben 

arrangerar.  

 

Alternativ nr 2 

 

• Att pengafördelningen ska fungera på motsvarande sätt gentemot rasklubbarna 

såsom till PKLC och till de olika Lure Coursing klubbarna.  

• Att när du betalar in till SvVk får du ange vilken/vilka raser du har och på så sätt 

bli ansluten till din rasklubb.  

 

Victoria Kubalski  

 

 

Styrelsens yttrande över motionen:  

 

Styrelsen inser att ett bifallande av motionen skulle medföra stora organisatoriska 

och administrativa insatser och troligen också få ekonomiska konsekvenser för 

både specialklubb och rasklubb. Styrelsen förslår därför årsmötet att avslå 

motionen. 
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Bilaga 3 

 

 

Signerat dokument 
via https://min.ebox.nu 

 

 

Motion ang återupptagande av SRIV 

 
Signerad 

text: 
 
 
 

 
 
 

 

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF. 

För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas. 

 

 

Signerat av 1: 

ELLINOR FORSBERG 19810914-6665 
Signerat med BankID 2025-01-12 21:57 Ref: 01945c4e-9275-7955-84cb-fd47502c1748 
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Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt 

som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1): 

 

(1) Avser PDF-fil enligt följande 

Namn: Motion ang återupptagande av SRIV.pdf 

Storlek: 44450 byte 

Hashvärde SHA256: 

371e0770023b7d419da532107b4c52a979e888e59690467b4dea12e101e4046b 
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Motion 2/EF 

 

Motion angående återupptagande av SRIV - Svensk Rasklubb för Italiensk 
Vinthund 

 
Sedan 2016 har italiensk vinthund tillhört rasklubben GRAINS efter att 

den egna rasklubben (SRIV - Svensk rasklubb för italiensk vinthund) lagts 
vilande. 

Efter en tid har rasen fått en hel del nya uppfödare och valpköpare som 
vill vara aktiva och engagera sig i styrelsearbete för den egna rasen. 

Därför anser vi nu att föreningen ska återupptas med ny styrelse. Vi har 
även skickat en motion till SvVK (Svenska vinthundsklubben) angående 

att få rasansvaret tillbaka till SRIV. Men då vi även vill ha GRAINS 
förtroende att driva den “nya” föreningen med pigga friska krafter skickas 

denna motion till er. 
 

Med hänvisning till ovanstående yrkar vi att GRAINS överlåter rasansvaret 

från RKG till SRIV som kommer att förvalta det och arbeta för att bevara 
rasen italiensk vinthund. 

 
Teckomatorp 2025-01-12 Ellinor Forsberg 

 
 

Styrelsens yttrande över motionen:  
Grains har det delegerade rasansvaret för italiensk vinthund. Det har inte 

vid något tillfälle överlåtits till RKG för italiensk vinthund. Grains har inte 
befogenheten att överlåta rasansvar för någon av klubbens ingående raser 

utan det är Svenska Vinthundklubbens huvudstyrelses uppgift. 
Det som i grunden krävs är att klubben har minst 50 fullbetalande och 

aktiva medlemmar för rasen ifråga. Detta ska dessutom vara under en 
längre tid. 

Med detta anser styrelsen att motionen är besvarad. 

 



 

Revisionsberättelse för GRAINS, räkenskapsåret 2024 

Som revisor i GRAINS har jag granskat styrelsens förvaltning och föreningens räkenskaper för 
räkenskapsåret som avslutades 2024-12-31. Min granskning har syftat till att bedöma om 
verksamheten har bedrivits i enlighet med föreningens stadgar och principer om god 
föreningssed. Jag vill förtydliga att vi är två revisorer i föreningen, Jörgen Oinonen och jag, Jag har 
valt att lämna en egen revisionsberättelse, vilket jag har full rätt att göra enligt god revisionssed 
och föreningspraxis. Som revisor är mitt uppdrag att självständigt granska styrelsens förvaltning 
och ekonomiska hantering. När det står klart att jag och den andra revisorn har olika 
uppfattningar om hur denna granskning bör bedömas, är det helt i sin ordning att vi lämnar 
separata revisionsberättelser. Detta säkerställer att medlemmarna får en så fullständig och 
objektiv bild som möjligt inför beslut om ansvarsfrihet för styrelsen. 

Min granskning ger följande 

Försenade handlingar, bristfälligt material, och brister i protokoll 

Enligt föreningens stadgar ska revisionsberättelsen vara styrelsen tillhanda senast två veckor 
före årsmötet. Detta har inte varit möjligt att uppfylla eftersom styrelsen skickade nödvändigt 
material tio dagar för sent. Detta sena utlämnande av handlingar är ett brott mot föreningens 
stadgar och specialklubbens anvisningar för rasklubb och har försvårat mitt arbete som revisor. 
Det är styrelsens ansvar att säkerställa att revisorn har tillgång till samtliga relevanta handlingar, 
inklusive protokoll, i god tid och utan upprepade förfrågningar.  Detta har inte skett, vilket är ett 
brott mot föreningens stadgar och god föreningssed. 

Vidare valde styrelsen att planera årsmötet så tidigt på året att den tid som revisorn fick för att 
genomföra revisionen från det att bokslutet var klart blev alldeles för kort. Detta beslut strider 
mot principerna om god föreningssed och har underminerat medlemmarnas rätt till insyn och 
fullständigt beslutsunderlag.  

Vid granskning av föreningens ekonomi har det framkommit flera allvarliga brister i hanteringen. I 
protokollen finns ingen mer övergripande genomgång av föreningens ekonomi, även om den var 
relativt stabil under våren, så borde styrelsen varit angelägna att diskutera ekonomin när det 
framkommit att utställningen i Apalby hade ett minusresultat på 29 813 kr. Trots detta återges 
ingen diskussion, åtminstone är det inte protokollfört, hur detta ska hanteras. Det är en mycket 
allvarlig brist att inte göra en grundläggande utvärdering mer än att konstatera att utställningen 
gick med förlust. 

Ytterligare synpunkter: 

• Verifikationspärmen innehåller bristfälligt material. Det saknas kvitton och reseräkningar 
för vissa utgifter, vilket försvårar en korrekt bedömning av föreningens ekonomiska 
transaktioner. Utan fullständig dokumentation går det inte att fastställa om alla utgifter 
är korrekta och beslutade enligt stadgarna. 

• Vissa utbetalningar till styrelsemedlemmar skulle ha återbetalats under 2024, men 
dessa genomfördes först i januari 2025 efter påtryckningar från mig. Den sena 
hanteringen av dessa transaktioner väcker frågor kring styrelsens kontroll och 
uppföljning av föreningens ekonomiska medel. 

 



 

• Leveransen av protokoll har inte skett på ett tillfredsställande sätt. Jag erhöll så småningom 
alla dokument, men först efter att jag upprepade gånger har behövt efterfråga dem. Bristen 
på ordnad dokumentation och tydlig informationsöverföring är mycket allvarlig, särskilt med 
tanke på att föreningen redovisar ett kraftigt underskott på cirka 27 000 kronor. 

Vid granskning av protokollen har det framkommit att flera frågor som diskuterats i styrelsen inte 
har följts upp på ett tillfredsställande sätt. Vissa beslut och diskussioner "hänger i luften" utan 
tydliga uppföljningar, vilket skapar en brist på transparens och kontinuitet i styrelsens arbete. 
Detta är problematiskt då det riskerar att viktiga frågor aldrig hanteras korrekt eller blir 
bortglömda. 

Hantering av kostnaderna  

Rent generellt saknas det i protokollen beslut om kostnader i föreningen. Vid granskning av 
föreningens ekonomi har det blivit tydligt att kostnaderna för tex utställningen i Apalby med råge 
överskred vad som vore rimligt. Den ekonomiska planeringen och budgeteringen kring denna 
aktivitet har varit bristfällig, vilket har bidragit till föreningens kraftiga negativa resultat. Detta 
måste utredas vidare för att fastställa hur och var föreningens medel har använts. 

Beslutet att ta en utländsk domare, Yves Emmanuel Vilanova, som enbart dömer en dag på 
utställningen i Apalby, således inte på Svenska Vinthundsklubbens utställning dagen innan, kan 
starkt ifrågasättas. Vilanova dömde endast 44 hundar till en kostnad av ca 15 000 kr, fullständigt 
orimligt. Ytterligare beslut som har medfört till föreningens kraftiga negativa resultat är att 
domaren Vilanova hämtades av en medlem, som fick körersättning på 838 kr, på Arlanda och 
kördes till Västerås, för att sedan vid hemresan ta en taxi från Västerås tillbaka till Arlanda till en 
kostnad av 2 307 kr. Detta resulterade i en totalkostnad på cirka 3 145 kronor, jämfört med 
domarna som dömde på Svenska Vinthundsklubbens Östra avdelning, där transporten löstes 
via flygbuss till en kostnad av totalt cirka 600 kronor tur och retur Arlanda–Västerås. Denna stora 
kostnadsskillnad väcker frågor kring styrelsens ekonomiska beslutsfattande och om hänsyn har 
tagits till föreningens ekonomi vid planeringen av dessa utgifter. 

Utöver detta har föreningen valt att köpa in tjänsten Angelinas Djurtjänster för 
utställningstjänster, såsom sammanställning av deltagande hundar på utställningen, vilket 
innebar en onödigt hög kostnad för föreningen. Kostnaden per hund uppgick till 90 kr per hund. 
Beslutet att anlita denna tjänst bör ifrågasättas då det saknas tydliga underlag för varför detta 
var en nödvändig utgift. Det är även anmärkningsvärt att inga andra offerter tycks ha tagits in, 
trots att det finns alternativ till en kostnad av 23 kr per internetanmäld hund och 25 kr per 
pappersanmäld hund istället för 90 kr per hund. 

Ytterligare bör det ifrågasättas om en så liten förening verkligen har behov av den administrativa 
tjänsten Reduca till en kostnad av 1 800 kr per år. Det saknas tydliga redogörelser för varför 
denna tjänst har bedömts vara nödvändig och vad föreningen fått för värde i relation till 
kostnaden.  

Ovan nämnda kostnader är ett exempel på brister i den ekonomiska planeringen och 
budgeteringen kring aktiviteter, vilket har bidragit till föreningens negativa resultat. Detta måste 
utredas vidare för att fastställa hur och var föreningens medel har använts. 

 



 

Slutsats och rekommendation 

Jag har vid två tillfällen bett styrelsen att skjuta fram årsmötet för att granskningen ska bli väl 
genomförd, enligt god revisionssed, detta har jag dock inte fått gehör för. Med hänvisning till 
ovanstående observationer avstyrker jag att årsmötet beviljar ansvarsfrihet för styrelsen för 
räkenskapsåret 2024. Bristerna i hanteringen av föreningens ekonomi, protokoll och 
dokumentation, samt de sena handlingarna, gör att jag inte kan tillstyrka att styrelsen har 
uppfyllt sitt ansvar enligt stadgarna och god föreningssed och således ej bör beviljas 
ansvarsfrihet av medlemmarna. 

Jag rekommenderar att medlemmarna på årsmötet begär en fördjupad redovisning från 
styrelsen kring det ekonomiska resultatet och att beslut om ansvarsfrihet skjuts upp tills dessa 
frågor har utretts och nödvändiga åtgärder har vidtagits. 

 

Helsingborg 2025-01-30 

Camilla Oldby 

Revisor i GRAINS 
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Revisionsberättelse för GRAINS Rasklubb – Verksamhetsåret 2024 

Som vald revisor för GRAINS rasklubb har jag granskat styrelsens förvaltning och klubbens 
ekonomiska redovisning för det gångna verksamhetsåret. Min granskning har utförts i enlighet 
med de riktlinjer och principer som gäller för föreningsrevision, med syftet att säkerställa att 
bokföringen är korrekt och att styrelsen har följt årsmötets beslut. 

Granskning av ekonomin och styrelsens arbete 

Vid granskningen har jag kunnat konstatera att bokföringen är korrekt och att den ger en 
rättvisande bild av föreningens ekonomi. Det finns inga direkta fel i vare sig de ekonomiska 
dokumenten eller de beslut som styrelsen har tagit under året. Däremot vill jag rikta stark kritik 
mot hur klubbens ekonomiska medel har hanterats. 

Styrelsens förhållningssätt till ekonomin har under året präglats av vad jag anser vara en brist på 
försiktighet och eftertanke. Utgifterna har inte anpassats till de faktiska ekonomiska resurserna, 
och detta har lett till en förlust för året på 27 914,14 SEK. Även om de enskilda besluten i sig inte 
bryter mot stadgar eller regelverk, anser jag att ett större ansvarstagande hade behövts för att 
värna om klubbens ekonomi och därmed medlemmarnas intressen. 

Vikten av ekonomisk försiktighet 

Jag vill påminna om att föreningens ekonomi består av medlemmarnas pengar, och dessa måste 
hanteras med största respekt och omsorg. Föreningens verksamhet är beroende av att 
ekonomin är hållbar, och jag uppmanar därför kommande styrelse att vara betydligt mer 
restriktiv och långsiktig i sina beslut om utgifter. Det är viktigt att alltid väga kostnader mot 
intäkter och säkerställa att föreningen har en buƯert för oförutsedda utgifter. 

Som revisor ser jag det som en av styrelsens främsta uppgifter att säkerställa att föreningen har 
en stabil ekonomisk grund att stå på. Det är därför min starka rekommendation att den nya 
styrelsen förankrar en tydlig budget och håller noggrann uppföljning av den ekonomiska 
situationen under året. 

Rekommendationer till årsmötet 

Trots min kritik mot den ekonomiska hanteringen under året, finns det som nämnts inga 
felaktigheter i bokföringen eller styrelsens beslutsfattande. Med hänsyn till detta vill jag därför 
rekommendera årsmötet att: 

- Fastställa klubbens resultat för verksamhetsåret, vilket innebär en förlust på 27 914,14 SEK. 
- Bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret. 

Jag hoppas att mina synpunkter tas i beaktande och att de kan bidra till en mer stabil och 
ansvarsfull ekonomisk hantering i framtiden. 

 

 
 

 

Jörgen Oinonen 
Av årsmötet vald revisor för GRAINS 
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